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REPUBLIKA HRVATSKA  
VARAŽDINSKA  ŽUPANIJA 
OPĆINA MARUŠEVEC 
KOMISIJA ZA STATUT, POSLOVNIK I  
NORMATIVNU DJELATNOST 

 

ZAPISNIK 
sa 1. sjednice Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost 

Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 28. siječnja 2022. godine  
sa početkom u 18:00 sati u prostorijama Općine Maruševec 

 
Sjednici su bili nazočni članovi Komisije: 
Snježana Cerjan – predsjednica, Marijan Fatiga i Miroslav Možanić 
 
Ostali nazočni sjednici: 
Mario Klapša –načelnik Općine Maruševec i Dragica Korpar – zapisničar 
 
Predsjednica Komisije pozdravlja prisutne i predlaže slijedeći  
  
                                                                                Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada 
2. Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju pozitivnog mišljenja na prijedlog trgovačkog društva 
    Ciglana Cerje Tužno d.o.o. da se Vladi Republike Hrvatske uputi prijedlog radi utvrđivanja interesa     
    Republike Hrvatske za izvođenje radova na eksploatacijskom polju ciglarske gline „Cerje Tužno“ 
3. Razmatranje potrebe za izmjenama i dopunama Poslovnika Općinskog vijeća Općine Maruševec 
4. Ostala pitanja                                   
 
Komisija je jednoglasno prihvatila predloženi dnevni red. 
 

Točka 1. 
Načelnik je obrazložio da je prijedlog Odluke došao od Ivkom-a za sve jedinice lokalne 
samouprave koje koriste usluge Ivkom-a. Cijene se povećavaju za 5-9 kuna. Za samačka 
staračka domaćinstva od 70 godina nadalje obvezu plaćanja odvoza komunalnog otpada i 
dalje će snositi Općina Maruševec 
 
S. Cerjan – To članku 2. točka 19. je sastavni dio prethodne točke, tako da navedene točke 
19. nema, tako da u članku 2. imamo sveukupno 19 točaka. Da li se obračun vrši na temelju 
volumena ili mase 
D. Korpar – Ivkom nema vozilo za mjerenje mase, tako da obračunavaju naknadu prema 
volumenu kante. 
S. Cerjan – čl.10.3.  glomazni (krupni) otpad – da li tu postoji mogućnost da se odvozi taj 
otpad 2 x godine 
Načelnik – informacija iz Ivkom-a je da ukoliko postoji potreba za više odvoza krupnog 
otpada iz pojedinog domaćinstva, bude mogućnost, da se ako treba i 2 puta odveze 
S. Cerjan – predlaže da se izmjeni ova odredba i da to bude 2 puta godišnje, a ne 1 puta 
godišnje, kako nam taj otpad ne bi završavao po polju. Predsjednica Odbora smatra da za 
sada ne bi trebalo pisati iznos cijene u odluci. Također onda treba i u članku 17. stavku 1 
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staviti do 2 puta bez naknade i još drugdje gdje se to spominje. U članku 23. brisati riječ 
„miješanog“. U članku 31. st. 1 – također staviti do 2 puta godišnje.  Prijedlog je da se zatraži 
od Ivkom-a da obrazlože zašto se stavljaju cijene u Odluku. 
 
Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost jednoglasno predlaže Općinskom vijeću 
Općine Maruševec  da se prijedloga Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja 
komunalnog otpada usvoji, sa navedenim izmjenama i dopunama. 
 
 

Točka 2. 
S. Cerjan – održan je sastanak u Ciglani Cerje Tužno d.o.o. na kojem smo bili župan, 
zamjenica župana, načelnik i ja na kojem je detaljno obrazložen cijeli postupak za utvrđivanje 
interesa Republike Hrvatske za izvođenje radova na eksploatacijskom polju ciglarske gline 
„Cerje Tužno“.  
S. Cerjan – obrazložila je tijek postupka. Tu su sada vlasnici koji ne žele prodati svoje 
zemljište. Dva dana proučavala je sve zakone i pravilnike i ostalu dokumentaciju vezanu uz 
ovaj predmet. Utvrdila je da je Vlada RH već 2000.g. utvrdila ovaj interes i već je 2000.g. 
donijela Odluku o interesu RH da im dozvoli eksploataciju. 
Bez obzira na prijedlog vijećnika da se pozove i druga strana, smatram da nije potrebno na Općinsko 
vijeće pozivati vlasnike jer Općinsko vijeće odlučuje po zahtjevu predlagatelja, ovdje Ciglane i nema 
potrebe da izigravamo nekakvo sudstvo, sudski postupak, arbitražu ili bilo što. Zadatak Vijeća je da 
utvrdimo da li postoji interes RH za eksploataciju mineralnih sirovina. Ja sam pronašla jednu Odluku 
Vlade RH iz 2000. godine kada je već utvrđen taj javni interes i to također za određene čestice u k.o. 
Druškovec, što znači da je Vlada već onda utvrdila da postoji javni interes. Mi ovdje ne raspravljamo o 
cijeni, mi raspravljamo o tome da li ćemo utvrditi ili nećemo utvrditi taj javnih interes, odnosno da li 
ćemo dati pozitivno mišljenje da postoji interes RH. 
Temeljem navedenog predlažem da Komisija za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost utvrdi da 
možemo razgovarati ovdje o interesu RH i predložimo Općinskom vijeću da se prihvati prijedlog 
Odluke i da se da pozitivno mišljenje. 
 
Komisija je jednoglasno prihvatila prijedlog predsjednice S. Cerjan. 

 
 

Točka 3. 
S. Cerjan – predlažem da idemo u izmjene i dopune Poslovnika o radu Općinskog vijeća, kako 
bi se Poslovnikom detaljno razradila elektronska sjednica Općinskog vijeća, te provele i 
ostale izmjene i ispravci koji su potrebni.  Predlažem da se kroz nekoliko tjedana nađemo i da 
svaki član ove Komisije do tada pripremi svoje prijedloge, te da Upravni odjel pripremi 
koncept izmjena i dopuna Poslovnika sa razradom elektronske sjednice. Ima dosta primjera 
iz drugih općina ili npr. Grad Varaždin prema kojima se može napraviti i prijedlog za Općinu 
Maruševec. 
 
Komisija je jednoglasno prihvatila ovaj prijedlog. 
 

  Točka 4. 
Pitanja nije bilo. 
 
 
        ZAPISNIČAR                                                                                                     PREDSJEDNICA 
      Dragica Korpar                                                                                                  Snježana Cerjan 


